

الدورة الـ 141 للجمعية والاجتماعات ذات الصلة

17 - 13 تشرين الأول/أكتوبر 2019 - بلغراد ، صربيا

انظر إلى البرنامج الكامل

ستعقد الدورة الـ 141 للاتحاد البرلماني الدولي في بلغراد، صربيا، في الفترة من 13 إلى 17 تشرين الأول/أكتوبر 2019. وستكون جميع الهيئات القانونية للاتحاد البرلماني الدولي، بما في ذلك المجلس الحاكم واللجان الدائمة واللجان المعنية بحقوق الإنسان للبرلمانيين لجنة شؤون الشرق الأوسط، وكذلك يلتقي كل من منتدى النساء البرلمانيات ومنتدى البرلمانيين الشباب في هذه المناسبة.

موضوع المناقشة العامة: تعزيز القانون الدولي: الأدوار والآليات البرلمانية، ومساهمة التعاون الإقليمي.

141st Assembly and related meetings

13 - 17 Oct 2019 - Belgrade, Serbia

[See full programme](#)

The 141st Assembly of the IPU will take place in Belgrade, Serbia, on 13-17 October 2019. All IPU statutory bodies, including the Governing Council, Standing Committees, Committees on the Human Rights of Parliamentarians and on Middle East Questions, as well as the Forum of Women Parliamentarians and the Forum of Young MPs, met on this occasion.

Theme of the General Debate: Strengthening international law: Parliamentary roles and mechanisms, and the contribution of regional cooperation.